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Ministrul Economiei: Anul viitor nu vor creste taxele

Ministrul Economiei, Antreprenoriatului si Turismului,  Ştefan-Radu Oprea (PSD), a declarat, joi, la Alba

Iulia, ca nu vor  creste taxele în 2025.

"Eu cred ca cel mai important lucru care trebuie spus este ca anul  viitor nu vor creste taxele. Şi nu vor creste

pentru ca nu au nici o  logica, nici o logica economica, sa creasca, de exemplu, TVA-ul - cum  mai aud diverse

scenarii pe la televizor. Un punct procentul la TVA  înseamna 0,5 puncte procentuale la inflatie si nimeni nu-si

doreste  lucrul acesta. Nu are logica economica sa se întâmple asa ceva. De aceea  eu cred ca anul viitor, asa cum

se spune în repetate rânduri de catre  cei care sunt în pozitia astazi de a face proiectia bugetara pentru anul  viitor,

taxele nu vor creste", le-a spus ministrul Ştefan-Radu Oprea  oamenilor de afaceri prezenti, joi, la cea de-a XXXI-a

editie a "Topului  firmelor" organizat de Camera de Comert si Industrie Alba.

Totodata, ministrul Economiei a mai spus ca România se dezvolta astazi pe investitii.

"Şi dumneavoastra, mediul de afaceri, întelegeti mai bine ceea ce  înseamna când aveti de facut o investitie, ca

mergeti la banca, luati  împrumutul pentru investitia pe care o aveti de facut si, daca ea  produce, cu certitudine

aveti cum sa returnati banii catre banca. La fel  se întâmpla si pentru un guvern, atâta timp cât banii merg în 

investitii, în productie, nu merg în concedii, nu merg în alte zone. Şi  acest lucru, astazi, în România se întâmpla.

Investim foarte mult.  Investitiile vor fi peste 100 de miliarde, cu investitii în logistica,  pentru ca, în afara

finantarii de care aveti nevoie, stiu lucrul acesta,  avem nevoie si de logistica buna. Ca sa ne putem dezvolta, ca sa

putem  sa devenim campioni regionali, avem nevoie de logistica buna", a afirmat  Oprea.

Oficialul a punctat ca asta însemna investitii în autostrazi, în cai  ferate, în Portul Constanta, în retelele de energie

electrica.

"Şi eu cred ca, din aceasta perspectiva, România este pe un drum foarte  bun, pentru ca avem o sansa unica astazi,

geografia ne este prietena, am  devenit dintr-o tara la limita Uniunii Europene, la granita, o tara în  centrul Uniunii

Europene", a opinat Radu-Ştefan Oprea.

Ministrul s-a referit si la raportul Draghi, despre care a spus ca este "noua Biblie" a Comisiei Europene.

"Daca ne uitam cu atentie în el, vedem ca reindustrializarea este sansa  României, pentru ca avem o unicitate în

Uniunea Europeana. Deci când un  investitor va alege pentru industriile energo-intensive un loc de a  investi, daca

alege Europa, locul va fi doar România", a sustinut  ministrul Economiei.

El a argumentat ca, în 2026-2030, energia din România va fi verde în  totalitate, cu capacitati noi de productie care

se pun în functiune  începând cu 2026, cu gaz extras din Marea Neagra, cu posibilitatea de a  aduce valoare

adaugata acestui gaz în România.

"Toate aceste ingrediente, daca vreti, fac ca România sa aiba sansa  unica pentru reindustrializare si, daca vor fi

investitii în industria  cimentului, în industria siderurgica, în industria sticlei, (...) atunci  singura destinatie a

acestor capitaluri va fi România. De aceea, eu  cred ca avem aceasta sansa împreuna de care trebuie sa profitam", a

mai  afirmat Ştefan-Radu Oprea.

Ministrul Economiei, Antreprenoriatului si Turismului a participat joi,  în judetul Alba, si la un eveniment prilejuit

de împlinirea a 225 de ani  de la înfiintarea uzinei din Cugir.
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